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Fråga till Socialnämndens ordförande Ajda 
Asgari 

Sedan L S MP med stöd av v tog över styret av Tyresö kommun har det 
ekonomiska biståndet ökat från 22 miljoner kronor 2018 till 34 miljoner 
kronor 2021. 

Ser man till utvecklingen i våra grannkommuner Nacka och Haninge så ser 
man en positiv trend med minskande kostnader för ekonomiskt bistånd 
men i Tyresö över kostnaderna och det ekonomiska utanförskapet. 

Så här i slutet av en mandatperiod så vill jag ställa frågan till 
Kommunalrådet Asgari om kommunalrådet med facit över sina år i styret 
om hon är nöjd med utvecklingen. 

Ja eller nej. 
 
 
Peter Freij (M)   


